
  

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

to rješenje izvršili uvid u ZIKS-u). Smatramo da ovih deset rješenja opravdano pobuđuju 
sumnju u rad Komisije i zahtijevaju Vaše preispitivanje njenog rada u koji lako možete 
ostvariti uvid. Posebno bi važno bilo uporediti predmete u kojima su molbe za uslovni 
otpust pozitivno rješene sa onim predmetima u kojima su molbe odbijene, i to posebno na 
osnovu neobrazloženih rješenja. 
 
Molimo Vas da nas obavijestite ako ova naša inicijativa urodi plodom. 
 
Nadajući se da ćete naše zalaganje doživjeti kao podršku naporima za ostvarivanje 
vladavine prava u Crnoj Gori, 
 
 
srdačno Vas pozdravljam. 
 
 
 
_____________________________ 
Tea Gorjanc Prelević, 
Izvršna direktorica 
 
 


